Skin Care RMK

Cleansing

Makeup Remover ----



RMK CLEANSING **BALM REFRESH**

100a ¥4,400

A cleansing balm with a refreshing sensation. Cleanses the skin thoroughly and gives a healthy glow amount to use: muscat grain size

RMK 清爽卸妆膏 < 青柠香氛 >

给予肌肤彻底清洁的同时令肌 肤保持原本的水润, 带来清爽 舒畅的卸妆体验

使用量:1粒葡萄粒大小



RMK CLEANSING BALM RICH

100g ¥4,400

A cleansing balm with enriching beauty oils. Cleans the skin while moisturizing and gives a firming sensation amount to use: muscat grain size

RMK 滋润卸妆膏 <玫瑰香氛>

内含有滋润效果的美容精油, 使卸妆后的肌肤更滋润紧致 使用量:1粒葡萄粒大小



RMK SMOOTH CLEANSING OIL

175mL ¥3,740

A cleansing oil containing plant-derived oils to purify pores amount to use: 3-4 pushes

RMK 洁肤油(smooth) 内含植物萃取成分,能够彻底

清洁毛孔内污垢的卸妆油 使用量:按3~4次



RMK W CLEANSING LOTION

245mL ¥3,960

Quickly takes off makeup Does not require washing off Convenient for quick face wash amount to use: 3-4 pushes on cotton

RMK W CLEANSING LOTION (Refill)

245mL ¥3,740

RMK 双效卸妆露

快速卸除彩妆、污垢 无需清洗且可代替洁颜乳洁面的 双效卸妆露

使用量:按压3~4次干化妆棉

RMK 双效卸妆露(替换装)

— Makeup Remover / Face Wash —



RMK W CLEANSING **GEL**

140g ¥3,520

A cleansing gel for both cleansing and face washing. Keeps the skin moisturized and enhances clarity

amount to use: A cherry's size

RMK 双效卸妆啫喱

即可卸妆也可用于日常洁面的 两用清洁啫喱,清洁后依然保 持肌肤水润

使用量:1颗楔排大小

Point Makeup Remover ----



RMK POINT MAKEUP REMOVER

145mL ¥2,200

A remover that instantly removes eye makeup, including waterproof mascara

RMK 卸眼露

瞬间卸除防水睫毛膏的眼妆专 用卸妆液

Special Care —



RMK MARINE BLUE SPA SCRUB

100g ¥3,850

Gel scrub removes impurities left in pores and dead skin cells and makes your skin smooth while keeping moisturized

amount to use: muscat grain size *Use approximately 2~3 times a week

RMK

海蓝香氛护理磨砂膏

去除毛孔污垢以及老旧角质打 造光滑水润素肌的啫喱磨砂膏 使用量:1粒葡萄粒大小 ※毎周建议使用2~3次

Pre Care

Face Wash

RMK MOIST FOAMING SOAP

160a ¥3,300

Carbonated*1 foam soap with moisturizing ingredients amount to use: Approximately

*1 Carbon dioxide (propellant)

滋润净肤的洁面慕丝

使用量: 乒乓球大小

4 cm in diameter

RMK 润泽洗颜慕丝

以含碳酸*1的泡沫和保湿成分

*1 碳酸气体(糖射剂)

RMK CLEAR MINERAL FACE WASH

120g ¥3,300

Rich fitting clay foam removes impurities and sebum from pores Cream type provides smooth feeling

amount to use: Approximately 2cm

RMK 净透矿物洁颜乳

高密度的浓密粘土泡沫清洁毛 孔污垢、油脂 使肌肤保持光滑素肌的洁颜乳

使用量:约2cm

Treatment Lotion

RMK W TREATMENT OIL

50mL ¥4.400

A precare treatment oil that counters dryness and lack of resilience

RMK 双重护理菁萃油

针对干燥与弹力不足等问题的 基序蓍蒸油

RMK CLEAR CONDITIONING LOTION 150mL ¥4,400 (quasi-drug) A moisturizer that cares for keratin

prevents skin troubles* Prepares clear bare skin that looks smooth

amount to use: 3-4 pushes *2 rough skin, acne

RMK 净透调理美肌露 (医药部外品)

护理角质、预防皮肤问题*2的药用型保湿液 塑造如同被打磨般的净透裸肌

使用量:按压3~4次于化妆棉 *2 皮肤粗糙、粉刺痤疮

RMK FIRST SENSE HYDRATING LOTION REFINED

150mL ¥4.180

A moisturizer that makes the skin soft and resilient

amount to use: 4 pushes

RMK 焕肤美肌露 <保湿型>

以浓稠水润的薄膜缔造饱满紧致美肌 的保湿液

使用量:按4次

RMK SKINTUNER BRIGHTENING (C)

160mL ¥4,180 (quasi-drug)

A quasi-drug moisturizer*3 makes the skin clear, smooth, and bright amount to use: Approximately 2.5cm in diameter

*3 limits melanin formation and prevents spots and freckles

RMK 焕肤果馨露(C) 白 C 调理型 (医药部外品)

打造通透柔滑的明亮美肌的药用保湿液*3

使用量:1元硬币大小

*3 抑制黑色素生成, 预防色斑和雀斑

RMK BALANCE SKIN CONDITIONER

150mL ¥4,400 (quasi-drug)

A quasi-drug moisturizer that smoothens dry, unstable skin while supporting its barrier function

RMK 焕肤美肌露 (医药部外品) <舒压型>

用保湿液

使用量:按4次

UV Care



RMK UV FACE PROTECTOR **ADVANCED**

60g ¥3,850 SPF50+ PA++++

A sunscreen that protects the skin from UV rays with a creamy moisturizing effect like a gel cream

amount to use: Small coin size *Can be washed off with facial soap

RMK UV 防护乳 <加强型>

有效抵御紫外线, 像啫喱霜般 顺滑, 具有保湿力的高效防晒霜 使用量:5角人民币硬币大小 *可以用洁面乳洗掉。



60g ¥3,850 SPF35 PA++++

A sunscreen that adds a natural complexion and glow for an improved makeup finish

amount to use: Small coin size *Can be washed off with facial soap

RMK UV 防护乳

<透光型> 增添自然红润和光泽提升妆容 完美度的防晒霜

使用量:5角人民币硬币大小 *可以用法而到洗掉。



amount to use: 4 pushes

强化肌肤屏障功能缔造柔滑美肌的药



Skin Care RMK

RMK CONDITIONING

Makeup fix mist that maintains

the beautiful makeup finish

RMK 平衡调理定妆喷雾

使底妆妆效和彩妆显色

RMK GLOW MIST

Scent types C, Cassis; Cl, Citrus

香调种类 C: 黑加仑 CI: 柑橘

EYE GEL

20g ¥5,500

and resilient

refreshes the skin

RMK 光润喷雾

2 kinds 50mL ¥2.750 each

A mist lotion that instantly

瞬间缔造清新活力肌肤的化妆水喷雾

RMK CONCENTRATED

A concentrated moisturizing gel that makes the eyes moisturized

amount to use: A pearl's size

RMK 高效煥肤眼凝冻 以浓稠啫喱的水润缔造紧致弹润双 眸的集中保湿型眼部啫喱 使用量:1粒珍珠大小

持久美丽的定妆喷雾

FIX MIST

and color

50mL ¥3.300

Essence

RMK SMOOTH CONDITIONING ESSENCE

30mL ¥7.150 (quasi-drug) A multifunctional serum that combines moisturizing care, trouble

care*1, and skin texture care amount to use: 2-3 pushes

*1 To prevent rough skin, acne RMK 柔滑调理精华液

兼具保湿、调理肌肤问题、护理肌 肤质感的多功能型精华液

使用量:按2~3次

*1 指预防皮肤粗糙、粉刺痤疮

(医药部外品)

RMK INTENSIVE BRIGHTENING ESSENCE (C)

30mL ¥7,150 (quasi-drug)

A brightening essence*2 prevents spots and freckles and protects the skin making it bright and clear amount to use: 2-3 pushes

*2 limits melanin formation and prevents spots and freckles

RMK 透亮白C精华液(C) (医药部外品)

预防色斑和雀斑, 守护亮丽耀眼美 肌的亮白美容液*

使用量:按2~3次

*2 抑制黑色素生成, 预防色斑和雀斑



30mL ¥7,700 (quasi-drug)

Prevents rough skin due to dryness Beauty essence that leads to tight and firm skin

amount to use: 2-3 pushes

RMK 活力焕颜精华液 (医药部外品)

防止由于干燥造成的肌肤问题 让肌肤变得紧致有弹性的美容液 使用量:按压2~3次

Special Care



RMK W TREATMENT OIL IN CREAM

30a ¥6.600

RMK W TREATMENT OIL IN CREAM (Refill)

30a ¥5,500

Oil in cream that embraces your skin with a barrier of moisture, achieving glowing skin and a soft feeling of elasticity

RMK 双重护理菁萃油霜

RMK 双重护理菁萃油霜(替换装)

用滋润屏障包裹肌肤的油霜 引领肌肤充满紧致、光泽、柔嫩



RMK CONCENTRATE ADVANCE CREAM

30g ¥8,580 (quasi-drug)

A concentrated moisturizing cream that keeps the skin moisturized amount to use: A pearl's size

RMK 高效焕肤修护凝霜 (医药部外品)

持续滋润保湿的集中保湿型面霜 使用量:1粒珍珠大小



RMK FIRST SENSE FACE MASK CI

(22 mL × 1 sheet) × 5 packets ¥3,850

A face mask with refreshing beauty serums for translucent and glowing skin

RMK 焕肤美肌面膜 CI

通过质地水润的美容液打造通透光泽肌 肤的面膜



RMK INSTANT TREATMENT STICK

2.5g ¥4,180

A multi-use treatment stick that can easily moisturize the skin over makeup

RMK 水润修护棒

上妆后也可轻松进行水润护理的多 功能护肤棒



RMK BODY OIL <LC>

150mL ¥4,400

A body oil for refreshing massage and for moisturizing the skin

RMK 身体润肤油 (柠檬柑橘香氛) 滋润肌肤的同时, 通过按摩舒爽肌肤的身体润肤油



Tools

RMK Soft Cotton

Set of 72 cotton pads ¥770

The five-layered cotton pad is soft and pleasant to touch, and does not leave behind any cotton traces

RMK 柔肤化妆棉

质感柔软舒适、5 层结构, 不易起毛 的化妆棉



RMK BODY CREAM < LC>

200g ¥4,950

A body cream that moisturizes and smoothens the skin

RMK 身体润肤霜 (柠檬柑橘香氛) 滋润保湿,缔造柔滑美肌的身体润肤霜



RMK Cotton Stick (Cleansing)

Set of 30 cotton sticks ¥550

The cotton stick is for makeup retouch and for removing waterproof makeup

RMK 精巧两用棉棒

可卸除防水彩妆, 便于补妆的棉棒



RMK BODY MILK < LC>

200a ¥3.850

A body milk that smoothens the skin, leaving it clear and resilient

RMK 身体润肤乳 (柠檬柑橘香氛) 调节肌肤纹理,缔造充满透明感与弹力美肌的身 体润肤乳



RMK BODY CREAM UV

100g ¥3.850 SPF47 PA+++

A day body cream that moisturizes the skin and provides UV protection

RMK UV身体防护凝霜

盈润肌肤, 抵御紫外线伤害的日用身体防晒霜



RMK FIRST SENSE FACE MASK R

for firm-looking skin

(28 mL × 1 sheet) × 5 packets ¥4,400 A face mask with rich beauty serums

RMK 焕肤美肌面膜 R

通过质地浓稠的美容液打造丰盈弹性裸 肌的面膜



RMK LIP BALM < LC>

7g ¥2,200

A lip balm that makes the lips plump, soft, and glossy

RMK 护唇膏 (柠檬柑橘香氛) 缔造饱满柔嫩光泽双唇的唇膏



RMK NAIL & HAND CREAM < LC> 60g ¥1,980

A nail and hand cream that smoothens and moisturizes the hands

RMK 护手霜 (柠檬柑橘香氛)

缔造光泽柔嫩手部肌肤,滋润保湿的护甲护手霜